
in de Steigers

De Zwerfkei van Scouting Rijen  
wordt verbouwd!
In 2017 zijn we gestart met het dromen van een 
verbouwing voor ons clubhuis. Na heel wat jaren 
plannen maken, lobbyen en overleggen is het 
niet langer een droomverbouwing en komen we 
nu in de uitvoerende fases.

In deze nieuwsbrief  ‘Kei in de Steigers’  brengen 
we je op de hoogte van de stand van zaken.  
Hoewel het misschien nog niet zichtbaar is, is 
er door verschillende werkgroepen al heel veel 
werk verricht.

Gemeente 
Een belangrijk deel van het budget voor de verbou-
wing komt van de gemeente. We zijn heel blij dat de 
gemeenteraad in het najaar 2023 besloot om samen 
met ons te investeren in een toekomstbestendig  
scoutinggebouw. Bij de uitvoering blijkt dat het best 
een bijzonder project is waar veel bij elkaar komt en 
van elkaar af hangt. 

De laatste gesprekken met de gemeente en onze  
projectleiders verlopen voorspoedig. Het enige wat 
“letterlijk” nog dwars ligt onder het bouwplan is  
een riool van de gemeente, ook hier wordt hard aan 
gewerkt om dit op te lossen. 

Sponsoring
De werkgroep subsidies, fondsenwerving en sponso-
ring staat in de startblokken om het laatste deel van 
het budget voor de verbouwing binnen te halen.  
We hebben zelf ook geld gespaard en steken de  
handen uit de mouwen om kosten te besparen.  
Daarmee zijn we er alleen nog niet! De volgende stap 
is het vinden van sponsoren, subsidies en fondsen.  
Zoals bijvoorbeeld de fantastische bijdrage van 
€10.000 die we hebben ontvangen van Rabobank 
Tilburg en omstreken voor verduurzaming.

Heb je tips? Of mocht je nu denken: kan ik ook een 
keitje bijdragen? Dat kan zeker; voor de commissie 
Fondsenwerving/ subsidie/ sponsoring zijn nog leden 
nodig. Mail naar: verbouwing@scoutingrijen.nl  
voor meer informatie of om je aan te melden voor  
de werkgroep.

Kick-off 
In april 2024 was de kick-off met alle werkgroepen 
voor de verbouwing. “Daar zijn ze toch al een paar  
jaar mee bezig?”  Klopt helemaal, door diverse leden 
is er heel veel werk verzet, maar echt heel veel! Soms 
was dat zichtbaar zoals de gemeenteraad bezoeken en 
haalde het de krant, maar veel is onzichtbaar gebleven 
van eindeloos papierwerk tot vleermuizen onderzoek 
in de nacht. Gelukkig hebben we veel kennis en kunde 
in huis om dit alles te organiseren en in goede banen  
te leiden, waarvoor dank! 

We zijn in nu in de uitvoeringsfase gekomen, nee we 
gaan niet morgen graven, maar alle stappen die nu  
genomen worden gaan wel concreet leiden naar de 
(ver)nieuwbouw. We laten deze stappen dan ook 
graag aan jullie zien in deze ‘Kei in de Steigers’. 

Architect 
Een van de eerste stappen was het selecteren van een 
architect. Dit is door de commissie Bouw en Ontwerp 
goed voorbereid en bij diverse lokale architecten 
voorgelegd. Voor de selectie werd er gekeken naar het 
portfolio van de diverse bureaus en of één van deze 
bureaus onze wensen kan vertalen naar een ontwerp. 
En ook zijn natuurlijk de inhoudelijke- en financiële kant 
grondig beoordeeld. Dit ging niet over een nacht ijs, 
de commissie heeft zelfs nog een aanvullend gesprek 
gehad met de project leiding en de beoogde kandi-
daat om alles duidelijk te krijgen. Nou dat is gelukt!

De keuze is gevallen op CIER Architecten uit  
Dongen. Binnenkort zullen de eerste inhoudelijke 
gesprekken volgen om te starten aan het voorlopig 
ontwerp.
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